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I  henhold  til  §  36,  stk.  1  i  Landstingets  Forretningsorden fremsætter  jeg følgende  spørgsmål  til 
Landsstyret:

1. Hvor stor har omkostningerne til byggeri og renovering været i løbet af de sidste tre år? Samt, 
hvordan har prisniveau-bevægelserne været i forhold til byggeri.

2. Hvor store vil omkostningerne være til byggeri og renovering fra i år til de næstkommende 
tre år? Hvor realistisk vil omkostningerne være i forhold til planlagte byggeri?

(Landstingsmedlem Olga P. Berthelsen)

Begrundelse:
Selvom  boligbyggeriet  kontinuerligt  er  i  gang,  er  Anlægsfondens  beholdning  været  stigende. 
Baggrunden for mine spørgsmål er, at få at vide, hvad der skyldes i dette forhold. Vi har oplevet, at 
der i mange tilfælde ikke får brugt det budgetterede anlægsudgifter indenfor fastlagt tidsramme.


